
Elnökségi ülés
ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat

Jegyzőkönyv

2023. március 21. (18:00-19:41)
Helyszín: KAZY

Jelenlévők:

1. Tóth Cintia Elnök

2. Ehrenberger Blanka Alelnök

3. Andrónyi Réka Szombathelyi ügyekért felelős alelnök

4. Horváth Szonja Gazdasági Bizottság elnöke

5. Szupkay Benedek Kommunikációs Bizottság elnöke

6. Szépréti-Nagy Dorka Tanulmányi Bizottság elnöke

7. Tóth Dorottya Panna Rendezvényszervező Bizottság elnöke

8. Gál Anna Perspektíva főszerkesztő

9. Varga Réka Vendég

10.Bognár Fanni Vendég

11. Téglási Berta Ellenőrző Bizottsági elnök

Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 8 mandátummal határozatképes.
Tóth Cintia javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Téglási Berta.
A javaslatot az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta.

Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők:
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1. Gólyatáborral kapcsolatos megbeszélés

2. Beszámolók, aktualitások

3. Egyebek

Az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített
napirendi pontokat.

1. Gólyatáborral kapcsolatos megbeszélések

Tóth Cintia köszönti a meghívott vendégeket a PPK HÖK Elnökségi ülésén. Közli,
hogy a múltkori megbeszélés óta újraszámolták a költségeket és a jelenlegi számokat kivetíti,
hogy képernyőn mindenki számára látható legyen. A továbbiakban erről tájékoztatják a
vendégeket.

Bognár Fanni azt kérdezi Tóth Cintiától, hogy a jegyárakon végül változtatnak-e, mire
azt a választ kapja, hogy nem, azok maradnak az eddig tárgyaltak szerint.

Bognár Fanni azt mondja, hogy reméli, hogy ezek az összegek így megmaradnak, ám
főleg azért jöttek el ma este, mert a PPK saját Gólyatáborának ötletét még más platformokon
is meg kell futtatni. Első ilyen, amiről kérdezi a jelenlévő Elnökségi tagokat, hogy a
Szolgáltató Kft.-vel beszéltek-e, mert ha úgy alakul, hogy más kar is kiválna az össz-ELTE
Gólyatábor ötletéből, akkor fennáll a veszélye, hogy a Szolgáltató Kft. nem vállalna több
eseményt, vagy esetleg változtatna az árain. Emiatt erről mindenképpen tárgyalni kell velük.
Másik fontos szempont a Kancellárral való egyeztetés. Ugyanis feltehetőleg a Kancellár Úr
mindenképpen ragaszkodna az össz-ELTE Gólyatábor ötletéhez és mivel PPK saját pénzei
felett nem csak a HÖK rendelkezhet, ezért kell erről a Kancellárral is egyeztetniük.

Varga Réka veszi magához a szót és azt osztja meg, hogy a mai nap folyamán volt egy
találkozója a Kancellár Úrral a Gólyatáborról, aki úgy vélekedett, hogy a költségcsökkentések
miatt idén 2 lehetőség van a frissen felvett hallgatók programjaira, az egyik a közös
össz-ELTE szervezésű Gólyatábor, a másik a Gólyahét. Bognár Fanni azt fűzi hozzá, hogy
mindenképpen személyesen kell a PPK HÖK Elnökség tagjainak elmennie a Kancellár Úrhoz,
hogy meg tudják mutatni a jelenlegi számaikat és vele tudjanak tárgyalni a Gólyatáborról.
Varga Réka azt mondja, hogy mindenképpen tartsák szem előtt azt, hogy a TTK-nak is
hasonló ötlete volt, ám az vétózásra került. Azt teszik még hozzá, hogy a fent említett
beszélgetéseket szűkös időn belül le kell folytatnia a PPK HÖK-nek, ugyanis az EHÖK minél
hamarabb szeretné megkezdeni az Erzsébettábor területének felosztását a karok között és ezen
utólag semmiképp sem tudnak majd változtatni. Emiatt tudniuk kell, hogy számoljanak-e a
PPK részvételével, avagy sem.
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Tóth Cintia azt kérdezi, hogy a Kancellár Úr döntését vajon befolyásolná-e az, hogy
nem csak a TTK, hanem a PPK is szeretne különválni, mire Varga Réka azt válaszolja, hogy
nem gondolja, sőt inkább ronthatja az esélyeket.

Tóth Cintia azt mondja, hogy a bodajki tábor vezetője már küldött nekik írásos
szerződést, ami szerint le van foglalva a tábor a PPK számára, és ha vissza is mondják, akkor
is a költségek 20%-át mindenképpen állniuk kell. Varga Réka és Bognár Fanni azt válaszolják
erre, hogy mivel ez az egész szerződés nem volt jogi személyen átfuttatva, ezért jogilag nem
kötelezhetik a PPK-t bárminemű költség kifizetésére.

Horváth Szonja azt kérdezi, előbb a Kancellárral, vagy a Szolgáltató Kft-vel lenne
fontosabb megbeszélést tartaniuk, mire Varga Réka azt válaszolja, hogy a Kancellár nagyobb
horderejű lenne, ezért mindenképpen vele. Ezzel kapcsolatban azt tudja még ajánlani
jótanácsként, hogy küldjék el számára az anyagokat már előre, hogy hamarabb át tudja nézni,
miről lenne szó.

Tóth Cintia azt mondja, hogy akkor mihamarabb felkeresik a Kancellárt és
megbeszélik.

Varga Réka azt kérdezi, hogy ha esetleg nem fog sikerülni megvalósítani a különvált
PPK Gólyatábort, akkor melyik lehetőséget választanák, a közös Erzsébet Táborban
szeretnének részt venni, a BGGYK-val szeretnének kollaborálni, vagy pedig a Gólyahét
lehetőségét szeretnék fenntartani? Tóth Cintia azt válaszolja, hogy erről még nem tárgyaltak
az Elnökséggel, de így előre azt mondanák, hogy a Gólyatábor lehetőségével élnének.

Tóth Cintia még azt kérdezi Varga Rékától, hogy milyen módon tudnák mihamarabb
elérni a Kancellár Urat, mire azt a választ kapja, hogy a titkárnőjén keresztül tudnak időpontot
kérni tőle, akinek meg is tudja adni az elérhetőségét. Ha valamilyen okból kifolyólag mégsem
tudnák elérni, szóljanak nekik és segítenek majd, ahogy tudnak.

Még annyit tesz hozzá Varga Réka, hogy a holnapi napon megtartásra kerülő EHÖK
Elnökségi ülésen már nyíltan ki lesz mondva, hogy a PPK is külön szándékozik megtartani a
Gólyatáborát, amivel Tóth Cintia is egyetért.

2. Beszámolók, aktualitások

Tóth Cintia kezdi meg a beszámolók sorát a sajátjával, miszerint 8-án jelen volt
EHÖK Elnökségi ülésen,, 9-én pedig egy megbeszélésen a Kommunikációs Irodával, amin
jelen volt Szupkay Benedek, Fejes Zsófia és Tóth Dorottya Panna is.

Szupkay Benedek arról számol be, hogy március 3-a és 5-e között részt vett a HÖK-ös
összetartáson, március 6-a és 8-a között pedig kommunikációs témájú képzést tartott az idén
képződő Animátor családok felének. Március 9-én ő is jelen volt a Kommunikációs Iroda
megbeszélésén. Az Etalon eseményen biztosítottak fotósokat, a képek hamarosan ki is lesznek
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rakva a #mediagroup Facebook oldalára. Továbbá azt osztja meg az Elnökség tagjaival, hogy
március 15-én tartottak egy találkozót Ongai Katával és Szokoly Fannival az utódlásukról.

Horváth Szonja beszámol arról, hogy március 16-án részt vett EHÖK Gazdasági
Bizottsági ülésen, ahol az aktuális SAP táblázatokat tekintették át és a maradványokról
tárgyaltak.

Szépréti-Nagy Dorka arról számol be, hogy március 9-én tartottak megbeszélést a
Tanulmányi Bizottsággal. Szupkay Benedeket gyakran megkereste az utóbbi időben, hogy a
közösségi média oldalakra rakjon ki felhívást, miszerint felvételt hirdet a Delegált Kör,
azonban a kis számú érdeklődés miatt a tavaszi képzést eltolják őszre. Bejelentést tesz az
Elnökség jelenlévő tagjainak, miszerint jövőre nem fogja tudni folytatni a Hallgatói
Önkormányzatban elvállalt pozícióját. Így jelenleg az utódja kilétén gondolkodik, erről
kérdezi Tóth Cintiát, hogy hogyan kéne elvégezni az átadás-átvételt.

Gál Anna beszámol arról, hogy 8-án részt vett ELTE Online főszerkesztői ülésen
Printz Laurával. 10-én sikeresen megtartásra került a K30 Art Cafe-ban a Zine-est, 13-án
pedig minden vendégnek és meghívottnak címezve kikerült egy megköszönő poszt az
esemény kapcsán. Továbbá azt osztja meg, hogy 17-én kihirdették, hogy most 23-án kerül
majd megtartásra a szerkesztőségi ülés.

Tóth Dorottya Panna arról számol be, hogy március elején sikeresen megtartásra került
a Karibuli, 6-án a PPQ eseménye, 9-én pedig az Etalon. A kommunikációs témájú képzések
remekül lementek a képződő Animátor családok számára. Ő is jelen volt a Kommunikációs
Iroda megbeszélésén, 13-án pedig a Szolgáltató Kft.-vel volt költségek elszámolásán. A
konfliktuskezelésről szóló képzések az idén képződő Animátoroknak 13-án, 14-én és 15-én
zajlottak le, ezen a héten pedig érzékenyítő témájú képzésen vesznek részt. Előző héten,
csütörtökön megrendezésre került a Csocsóbajnokság. Az utódlás kérdéséhez azt tudja
hozzáfűzni, hogy a Rendezvényszervező Bizottságban a logisztikáért felelős bizottsági tag és
a kulturális referens személye a jövő tanévtől meg fog újulni. Tóth Dorottya Panna már nagy
erőkkel gondolkodik a potenciális utódokon, mert májusban már mindenképpen szeretne
aktívan az újoncokkal foglalkozni.

Ehrenberger Blanka azt mondja, hogy jelenleg nincsen beszámolnivalója.
Andrónyi Réka beszámol arról, hogy náluk, a szombathelyi kirendeltségen március

14-én tartottak egy március 15-ei megemlékezést és jelenleg a Bizottságokba való delegálások
zajlanak. Az irodájuk állapotáról sajnos nem tud újat mondani.

2. Egyebek

Tóth Cintia azt osztja még meg az Elnökség tagjaival, hogy felkérték Németh Fannit,
hogy a következő tanévtől vállalja el a PPK HÖK alelnöki pozícióját, aki el is fogadta a
felkérést.
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Nem érkezett több bejelentés, így Tóth Cintia az ülést 19:41 perckor lezárja.

Budapest, 2023. március 21.

Tóth Cintia Téglási Berta
elnök elnök

ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság
ELTE PPK HÖK
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